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Nieuwsbrief

Met	deze	nieuwsbrief	ontvangt	u	een	aantal	keer	per	jaar	informatie	over	ontwikkelingen	in	het	dorp,
ledenvergaderingen,	informatieavonden,	projecten,	het	werk	van	het	bestuur	en	de	commissies	en
natuurlijk	de	evenementen	die	georganiseerd	worden	door	de	Klokbeker.		

MFC	Swifterbant
Stapje	voor	stapje	wordt	steeds	meer	duidelijk!

MFC	Swifterbant	is	een	gebouw	waar	veel	mensen	in	Swifterbant	reikhalzend	naar
uitkijken.	Het	multifunctionele	centrum	is	een	plek	waar	mensen	samenkomen	én	wonen.
Wat	voor	type	woningen	komen	er?	Hoe	duurzaam	zijn	de	woningen?	En	hoe	kunnen
geïnteresseerde	Swifterbanters	zich	inschrijven	voor	huurwoningen?	Bestuurslid	van
Dorpsbelangen	Swifterbant	Trudi	Scheepers	en	OFW-bestuurder	Noek	Pouw	gingen	er
met	elkaar	over	in	gesprek.
	
Trudi:	‘De	eerste	gebruikersbijeenkomst	is	geweest.	Stapje	voor	stapje	wordt	steeds	duidelijker
wat	we	van	het	MFC	in	Swifterbant	kunnen	verwachten.	Dat	het	mooi	wordt,	weet	ik	zeker.	En
dat	verdient	Swifterbant	ook.’
	
Noek:	‘Ik	merk	in	alles	dat	dit	een	project	is	dat	leeft.	Samen	maken	we	er	een	levendige
voorziening	van	voor	Swifterbant.	Hoe	gaan	jullie	als	Dorpsbelangen	Swifterbant	er	aan
bijdragen	om	er	een	gebouw	van	iedereen	van	te	maken?’
	
Trudi:	‘Het	begint	met	het	betrekken	van	inwoners.	Door	de	informatie	die	wij	hebben,	te	delen.
We	hebben	behoefte	aan	positiviteit.	En	eerlijk	is	eerlijk..	we	hebben	er	even	op	gewacht.	Maar
dan	krijg	je	ook	wat!	Kun	jij	alvast	iets	vertellen	over	de	appartementen	die	er	komen?’
	
Noek:	‘Natuurlijk!	Er	komen	30	appartementen,	waarvan	8	zorgappartementen.	Hier	wordt	door
Coloriet	invulling	aan	gegeven.	De	22	andere	appartementen	zijn	voor	de	reguliere	huur.	Het	is
goed	om	te	vertellen	dat	8	daarvan	worden	aangeboden	aan	mensen	met	een	zorgvraag	bij
Coloriet.	Zij	krijgen	voorrang.	Hiermee	stimuleren	we	het	langer	zelfstandig	thuis	wonen.’
	
Trudi:	‘Zijn	alle	appartementen	hetzelfde,	of	zijn	er	onderlinge	verschillen?’
	
Noek:	‘Er	komen	verschillende	typen	appartementen.	Maar	qua	omvang	zijn	ze	wel	allemaal
nagenoeg	gelijk.	De	meeste	appartementen	hebben	2	slaapkamers.	Maar	er	zijn	2
appartementen	met	1	slaapkamer	en	een	hobbyruimte.’
	
Tekst	gaat	verder	onder	de	foto.

Trudi:	‘Wanneer	worden	ze	opgeleverd?’
	
Noek:	‘We	hopen	in	het	najaar	van	2021	te	starten.	De	bouwtijd	is	ruim	een	jaar.	We	gaan	nu	de
fase	van	aanbesteden	in.	Wat	goed	is	om	te	vermelden	is	dat	als	je	aanspraak	wilt	maken	op
een	huurappartement,	het	belangrijk	is	dat	je	ingeschreven	bent	bij	OFW.	Zodra	de	woningen
online	komen,	is	het	mogelijk	om	erop	te	reageren.	Afhankelijk	van	hoelang	je	ingeschreven
staat	en	of	je	aan	de	criteria	voldoet	wordt	bepaald	wie	het	appartement	toegewezen	krijgt.’
	
Trudi:	‘Komen	er	specifieke	voorzieningen	voor	senioren?’
	
Noek:	‘Bewoners	kunnen	op	eigen	terrein	parkeren.	En	er	komen	parkeerplaatsen	voor
mindervaliden.	Ook	komen	er	oplaadmogelijkheden	bij	de	opstelplaatsen	voor	scootmobielen.
Binnen	in	het	gebouw	hebben	we	gekozen	voor	een	doorlooplift,	zodat	mensen	gemakkelijker
in-	en	uit	kunnen	gaan.’
	
Trudi:	‘Het	MFC	wordt	gebouwd	op	een	zichtlocatie.	Ik	ben	erg	enthousiast	over	hoe	het	eruit
komt	te	zien.	In	hoeverre	hebben	jullie	aandacht	voor	duurzaamheid?’
	
Noek:	‘De	woningen	krijgen	een	hoog	A	label.	Ook	is	het	gebouw	aanpasbaar	én	dus
toekomstbestendig.	Daarnaast	vinden	we	het	belangrijk	om	aandacht	te	hebben	voor
circulariteit,	door	bijvoorbeeld	te	kiezen	voor	herbruikbare	materialen.’
	
Trudi:	‘Wat	mij	betreft	kan	de	eerste	paal	niet	snel	genoeg	de	grond	ingaan!’
	
Noek:	‘Ja,	het	wordt	steeds	concreter	hè?!	Eind	mei	was	je	aanwezig	bij	de
gebruikersbijeenkomst.	Hoe	heb	je	dit	ervaren?’
	
Trudi:	’Het	was	goed	om	te	zien	dat	er	zo	veel	toekomstige	gebruikers	aanwezig	waren	bij	deze
bijeenkomst	en	er	werden	heel	goede	vragen	gesteld.	Dit	draagt	eraan	bij	dat	we	als	dorp	met
de	juiste	verwachtingen	richting	de	realisatie	van	het	MFC	toe	kunnen	gaan.	Wat	wij	nog	wel
zorgelijk	vinden,	is	de	onzekerheid	rond	de	stijgende	prijzen	in	de	bouw.	Dat	zou		nog	wel	roet	in
het	eten	kunnen	gooien.	Als	door	bijvoorbeeld	hogere	staalprijzen	het	gebouw	niet	gerealiseerd
kan	worden	voor	het	bedrag	wat	nu	begroot	is,	moeten	er	keuzes	gemaakt	moeten	worden	en
dat	zou	voor	vertraging	kunnen	zorgen.	Ik	denk	wel	dat	het	goed	is	om	elkaar	hierover	op	de
hoogte	te	houden	en	met	elkaar	in	gesprek	te	blijven,	maar	voor	nu	gaan	we	uit	van	het	beste
scenario!”.
	
In	de	volgende	nieuwsbrief	gaan	Jannie	Paarhuis-de	Jager	en	Hans	Maris	met	elkaar	in
gesprek	over	de	verdere	invulling	van	het	MFC	voor	de	gebruikers	en	de	bijdrage	die	de
Meerpaal	hieraan	kan	leveren.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede
ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangenswifterbant.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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